
PROTOKÓŁ NR II/2019 

z obrad II sesji Rady Miejskiej w Bieruniu, która odbyła się w dniu 31.01.2019 r.  

w dużej sali szkoleń Urzędu Miejskiego w Bieruniu  

 

 

 

Obecni: 

1. Radni Rady Miejskiej Bierunia – według załączonej listy obecności (zał. nr 1 do protokołu).  

 

      Na stan 15 radnych  - obecnych          - 15 

                                       - nieobecnych     -   0 

                                      - usprawiedliwionych   -   0  

 

2. Burmistrz Miasta, Skarbnik Miasta, Sekretarz Miasta, Zastępca Burmistrza, Radca Prawny, 

p.o. Komendant Straży Miejskiej, naczelnicy wydziałów i kierownicy referatów Urzędu 

Miejskiego, dyrektorzy jednostek organizacyjnych gminy, przedstawiciele mediów (wg listy 

obecności). 

 

 

Porządek obrad sesji: 
 
  1. Otwarcie obrad. 

  2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

  3. Przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 20.12.2018 r. oraz 

protokołu z I sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 21.01.2019 r.  

  4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności i realizacji zadań za okres od 13.12.2018 r. 

do 21.01.2019 r. 

  5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej podjętych na XVII sesji w dniu 20.12.2018 r.  

  6. Stanowiska, wnioski i opinie komisji. 

  7. Straż Miejska. 

  8. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej – według załącznika. 

  9. Zapytania i wnioski radnych oraz odpowiedzi. 

10. Blok informacyjny. 

11. Zakończenie obrad II sesji Rady Miejskiej w Bieruniu. 

 

 

 

Ad 1 

 

Przewodniczący Rady działając na podstawie ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r. 

art. 20 ust. 1, otworzył obrady II sesji Rady Miejskiej w Bieruniu. Na podstawie § 9 ust. 1 Regulaminu 

obrad Rady Miejskiej stwierdził, że liczba obecnych na sali radnych tj. 13 pozwala na prawomocne 

obradowanie i podejmowanie uchwał.  

Następnie przywitał wszystkich przybyłych na obecną sesję.  
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Ad 2 

 

Przewodniczący Rady odnosząc się do porządku obrad II sesji Rady Miejskiej w Bieruniu zapytał, 

czy wszyscy otrzymali zawiadomienie z proponowanym porządkiem obrad i projektami uchwał oraz 

czy wnoszą o jego poszerzenie lub ograniczenie. 

 

Porządek obrad został przyjęty przez aklamację. 

 

 

Ad 3 

 

Przewodniczący Rady poddał kolejno pod głosowanie:  

Protokół z XVII sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 20.12.2018 r. 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka - 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 

Protokół został przyjęty jednogłośnie bez uwag. 

 

Protokół z I sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 21.01.2019 r. 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka - 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara - 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 
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14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 

Protokół został przyjęty jednogłośnie bez uwag. 

 

 

Ad 4 

 

Burmistrz Miasta szczegółowo przedstawił sprawozdanie z działalności i realizacji zadań w okresie 

od 13.12.2018 r. do 20.01.2019 r. Poinformował o zmianach kadrowych w Urzędzie Miejskim 

w Bieruniu oraz postępowaniach realizowanych w trybie ustawy Prawo Zamówień Publicznych. 

Podsumował najważniejsze spotkania z okresu międzysesyjnego. 

 

O godz. 15.20 przyszły spóźnione radne Barbara Panek-Bryła i Agnieszka Demska-Furgał.   

Od tej chwili w obradach rady uczestniczy 15 radnych. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy w związku z kolejnym przetargiem i przesunięciem w czasie 

budowy sali gimnastycznej przy SP nr 1 będzie miało wpływ na realizację całego zadania. 

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów poinformował, że na chwilę obecną terminy nie uległy 

zmianom. 

 

Przewodniczący Rady w nawiązaniu do informacji o zmianach personalnych w urzędzie zapytał, ile 

wpłynęło wniosków ze strony pracowników Straży Miejskiej o rozwiązanie stosunku pracy. 

 

Burmistrz Miasta poinformował, że wpłynęły 2 wnioski. 

 

Radny J. Mokry zapytał, czy wiadomo skąd metropolia zamierza ubiegać się o wsparcie finansowe na 

realizację kolei metropolitalnej. 

 

Burmistrz Miasta poinformował, że w trakcie sesji Zgromadzenia Górnośląsko-Zagłębiowskiej 

Metropolii zostały przedstawione wstępne założenia tej koncepcji.   

 

 

Ad 5 

   

Sekretarz Miasta poinformowała, że uchwały podjęte na grudniowej sesji zostały przekazane do 

nadzoru prawnego i Regionalnej Izby Obrachunkowej. 18 stycznia br. wpłynęło wszczęcie 

postępowania nadzorczego wojewody odnośnie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego pomiędzy ul. Turyńskiej, ul. Lędzińskiej 

i granicami miasta w kontekście ustaleń studium oraz braku naniesienia na rysunek planu gazociągu 

średnioprężnego. Nadzór prawny uznał wyjaśnienia dotyczące gazociągu i odstąpił od tej uwagi. 

Niestety nie uznał wyjaśnień odnośnie terenu produkcyjno-usługowego i rozstrzygnięciem 
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nadzorczym z dnia 28 stycznia br. stwierdził nieważność tej uchwały w części dotyczącej tego 

fragmentu. Natomiast do uchwały dotyczącej bonifikat od przekształcenia prawa użytkowania 

wieczystego w prawo własności, podjętej na sesji listopadowej, nadzór prawny zgłosił zastrzeżenie, 

nie było postępowania nadzorczego. Zmiana tej uchwały jest w dzisiejszym porządku obrad.   

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości poinformował jaką niezgodność 

wskazał nadzór prawny pomiędzy studium i uchwałą dotyczącą planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego pomiędzy ul. Turyńskiej, ul. Lędzińskiej i granicami miasta.    

 

 

Ad 6 

 

Przewodniczący Komisji: Bezpieczeństwa; Społecznej; Gospodarki; Finansów, przedstawili tematy 

wiodące oraz wnioski i stanowiska podjęte na posiedzeniach komisji w styczniu br., które nie dotyczą 

tematu głównego i projektów uchwał będących w porządku dzisiejszej sesji. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że przedmiotem kontroli komisji była Straż 

Miejska, stanowisko dotyczy tematu głównego.  

 

 

Ad 7 

 

Do tematu Straż Miejska wprowadzili Burmistrz Miasta oraz p.o. Komendant Straży Miejskiej. 

Naczelnik Wydziału Komunikacji Społecznej przedstawił wyniki konsultacji społecznych dotyczących 

opinii mieszkańców Bierunia na temat działalności Straży Miejskiej.  

 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa oraz Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawili 

stanowiska komisji w temacie Straż Miejska.  

 

Radny P. Świerkosz odniósł się do przeprowadzonej ankiety dotyczącej opinii mieszkańców Bierunia 

na temat działalności Straży Miejskiej i ilości osób, które wzięły w niej udział.  Podtrzymał swoje 

stanowisko dotyczące funkcjonowania Straży Miejskiej, które wyraził na posiedzeniu Komisji 

Bezpieczeństwa. 

 

Radny J. Mokry zwrócił uwagę, że 27 lat działalności Straży Miejskiej to długi czas i skoro tak długo ta 

formacja funkcjonuje w Bieruniu to znaczy, że w jakiś sposób realizowała swoje zadania i cele oraz 

spełniała oczekiwania zarówno władz miasta jak i mieszkańców. Wyraził zadowolenie 

z rekomendacji, aby formacja funkcjonowała nadal co oznacza, że będą potrzebne jakieś zmiany. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że dziś zostanie podjęta ważna decyzja czy Straż Miejska jest 

w mieście potrzebna i czy ma nadal funkcjonować. Podzielił się swoimi spostrzeżeniami na temat 

funkcjonowania Straży Miejskiej. Stwierdził, że bardzo ważny jest raport przedstawiony przez Straż 

Miejską z pracy w ostatnich 4 latach. Bardzo dużo informacji nie dociera do szerokiego grona 

odbiorców – mieszkańców a są to informacje ważne, które też w dobrym świetle stawiają tą 

formację. Przytoczył niektóre dane z ww. raportu. Wyraził opinię, że Straż Miejska powinna w mieście      

pozostać nie mniej ważnym jest, żeby pewne zmiany w tej formacji wprowadzać. Na to wskazała 

Komisja Bezpieczeństwa w swoim stanowisku oraz radni pracujący w Komisji Rewizyjnej. 
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Zaproponował podjęcie następującego stanowiska Rady Miejskiej w sprawie Straży Miejskiej. 

 

Stanowisko Rady Miejskiej z dnia 31 stycznia 2019 r. w sprawie Straży Miejskiej w Bieruniu 

Rada Miejska po zapoznaniu się z informacją dotyczącą Straży Miejskiej w Bieruniu za lata 2014-

2018, opinią Powiatowej Komendy Policji i wynikami przeprowadzonej ankiety wśród mieszkańców 

Bierunia oraz uwzględniając bezpieczeństwo mieszkańców i porządek publiczny na terenie gminy 

stoi na stanowisku, że formacja ta powinna nadal funkcjonować w gminie. Jednocześnie Rada 

Miejska wnioskuje do Burmistrza Miasta o przeprowadzenie reorganizacji formacji poprzez: 

1) jasne określenie zadań za realizację, których odpowiadać będzie Straż Miejska,  
2) optymalizację zatrudnienia i kosztów jej funkcjonowania,  
3) wyposażenie w niezbędny sprzęt dla prawidłowej działalności Straży Miejskiej, 
4) poprawę wizerunku formacji m. in. za pomocą nowoczesnych mediów 

społecznościowych oraz regularnego kontaktu z mieszkańcami, 
5) przedstawianie corocznego raportu z działań formacji. 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 

Stanowisko zostało podjęte jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił 10-minutową przerwę w obradach rady. 

 

Obrady sesji opuściła radna A. Demska-Furgał. 

Od tej pory w obradach bierze udział 14 radnych. 

 

 

Ad 8  

 

Rada przystąpiła do rozpatrzenia projektów uchwał: 

 

a) w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół 

i przedszkoli na rok 2019,    
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Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Dyrektor Bieruńskiego Centrum Usług. 

 

Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

   

Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie: 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka - 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 

Uchwała Nr II/1/2019 została podjęta jednogłośnie. 

 

 

b) w sprawie planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych w 2019 

roku, 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Inspektor ds. Społecznych.  

 

Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

   

Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie: 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka - 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 
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12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 

Uchwała Nr II/2/2019 została podjęta jednogłośnie. 

 

 

c) w sprawie zmiany uchwały dotyczącej określenia warunków udzielania osobom fizycznym 

oraz spółdzielniom mieszkaniowym bonifikaty od opłaty jednorazowej za przekształcenie 

prawa użytkowania wieczystego w prawo własności gruntów stanowiących własność 

Gminy Bieruń oraz ustalenia stawki procentowej, 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości przedstawił projekt uchwały wraz 

z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Radna N. Grosman zapytała, czy od czasu podjęcia uchwały pojawiło się ze strony Wspólnot 

Mieszkaniowych zapotrzebowanie czy deklaracja skorzystania z tej bonifikaty. 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości poinformował, że od 1 stycznia jest 

duże zainteresowanie tematem jednak z uwagi na to, że toczą się prace w zakresie zmiany ustawy  

zainteresowani wstrzymują się ze składaniem indywidualnych zaświadczeń. Na chwilę obecną zostały 

złożone dwa wnioski o wydanie zaświadczeń.      

 

Na obrady sesji wróciła radna A. Demska-Furgał. 

Od tej pory w obradach bierze udział 15 radnych. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy może mieć miejsce sytuacja, że w zależności w jakim kierunku 

pójdą zmiany w ustawie gmina będzie musiała zmieniać swoją uchwałę. 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości odpowiedział, że taka sytuacja może 

mieć miejsce w przypadku, kiedy stawka zostanie narzucona ustawą.   

 

Przewodniczący Rady, wobec braku dalszych głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie: 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 
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7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 

Uchwała Nr II/3/2019 została podjęta jednogłośnie. 

 

 

d) w sprawie zmiany Uchwały Nr I/1/2019 Rady Miejskiej w Bieruniu z dnia 21 stycznia 2019 r.  

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej 

i Nieruchomości. 

 

Przy braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie:  

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 

Uchwała Nr II/4/2019 została podjęta jednogłośnie. 

 

 

Ad 9 

 

Przewodniczący Rady zgłosił problem regularnie tworzącego się rozlewiska na wyjeździe z parkingu 

miejskiego na ul. Zdrowia w pobliżu ul. Krakowskiej (vis a vi „Szostka”).  
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Burmistrz Miasta poinformował, że Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów oraz naczelnik 

Wydziału GK dokonają wizji lokalnej i przedstawią propozycje działań. 

 

Przewodniczący Rady w konsultacji z radną M. Sitko poruszył problem związany z bezpiecznym 

przejściem dla pieszych na skrzyżowaniu ul. Turystycznej z ul. Bojszowska i Peryferyjną. Poddał pod 

głosowanie następujące stanowisko w tym temacie:       

 

Mając na uwadze bezpieczeństwo wszystkich uczestników ruchu drogowego, Rada Miejska 

w Bieruniu zwraca się do Burmistrza Miasta o kontynuowanie działań mających na celu stworzenie 

bezpiecznego przejścia dla pieszych na skrzyżowaniu ul. Turystycznej z ul. Bojszowską i Peryferyjną. 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 

Stanowisko zostało podjęte jednogłośnie. 

 

Radna B. Panek-Bryła zapytała na jakim etapie jest temat stawek za wychowawstwo.   

 

Burmistrz Miasta poinformował, że Dyrektor Bieruńskiego Centrum Usług dokonuje analiz 

związanych z dodatkiem za wychowawstwo i w ogóle z wynagrodzeniami dla nauczycieli 

i pracowników oświaty. Cała sytuacja musi być przeanalizowana łącznie z podjęciem decyzji co do 

systemu oświaty, który będzie od września obowiązywał w mieście.   

 

Radna M. Sitko zgłosiła, że pośrodku ul. Marmurowej powstała wyrwa, która utrudnia przejazd. 

 

Burmistrz Miasta poinformował, że Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów dokona wizji 

w terenie i zaproponuje rozwiązanie problemu. 

 

Radny S. Jurecki głosił potrzebę naprawy dwóch progów zwalniających na ul. Kościelnej. 

 

Burmistrz Miasta poinformował, że Naczelnik Wydziału Gospodarki dokona wizji w terenie 

i zaproponuje rozwiązanie problemu. 
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Ad 10 

 

Przewodniczący Rady:  

- poinformował, że korespondencja, która wpływa do Rady Miejskiej jest na bieżąco przekazywana 

radnym lub jest dostępna w biurze rady, 

- zapoznał z pismem Burmistrza Miasta w sprawie wyznaczenia dwóch przedstawicieli Rady 

Miejskiej, którzy wezmą udział w pracach zespołu ds. aktualizacji Statutu Miasta Bierunia. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady zgłosiła kandydatury radnych: Piotra Świerkosza i Marcin Nygi, którzy 

wyrazili zgodę. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie stanowisko: 

 

Rada Miejska wyznaczyła Marcina Nygę i Piotra Świerkosza jako przedstawicieli Rady Miejskiej do 

pracy w zespole ds. aktualizacji Statutu Miasta Bierunia. 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 

Stanowisko zostało podjęte jednogłośnie. 

 

   

Ad 11 

 

Przewodniczący Rady zamknął obrady II sesji Rady Miejskiej w Bieruniu. 

 

Integralną część protokołu stanowi nośnik informacji z nagraniem sesji opublikowanym w Biuletynie 
Informacji Publicznej. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała:  
Janina Berger 


